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John-Egil Davidsen, medlem 
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08/25 Godkjenning av innkalling og agenda 
Referat Innkalling og agenda godkjent. 

 
09/25 Etablering av arbeidsutvalg for brukerutvalget 
Referat Det vurderes som hensiktsmessig å etablere et arbeidsutvalg for 

Brukerutvalget i SAV, hvor leder og nestleder deltar i samarbeid med 
administrasjonen. Arbeidsutvalget vil i utgangspunktet ikke ha faste 
møter, men heller «aktiveres» om det er behov for å følge opp aksjoner 
(særskilte saker, hastesaker etc.) mellom brukerutvalgsmøtene. 
Arbeidsutvalget v/leder og nestleder kan trekke inn andre medlemmer 
(inkl. varamedlemmer) av Brukerutvalget i saker hvor dette er relevant.  
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Arbeidsutvalgets mandat baserer seg på gjeldende retningslinjer med 
hovedpunkter som bl.a.  

o Fremme saker som er viktig for brukere, pasienter og pårørende  
o Bidra i foretakets overordnede prosesser (mål-/strategiarbeid, 

budsjett etc.)  
o Høringsinnspill  
o Innspill til relevante styringssaker  
o Delta på relevante konferanser  

 
Beslutning BU Det etableres et arbeidsutvalg for SAV Brukerutvalg, med tilhørende 

mandat, i samsvar med gjeldende retningslinjer for brukerutvalg. 
 

10/24 Brukerutvalgets årshjul 
Referat Det fremgår av gjeldende retningslinjer pkt. 7 om organisering av 

brukerutvalget arbeidet at utvalget skal utarbeide en årsplan (årshjul) 
basert på årsplaner for styret og planleggings- og rapporteringsarbeidet i 
foretaket. 
For best mulig å oppnå en dynamisk og oppdatert årsplan, foreslår leder at 
årshjulet-/planen settes på agenda til hvert møte i brukerutvalget.  
 

Innspill fra BU Gjennomgående punkt i årshjul korrigeres: «Komme med innspill til, eller gi 
råd i aktuelle saker». 
 

11/25 Status arbeid med legemiddelberedskap (og legemiddelmangel) 
Referat Seniorrådgiver Steinar Vik fra Foretaksadministrasjonen i 

Sjukehusapoteka Vest HF orienterte om tema og redegjorde bl.a. om økt 
fokus på legemiddelberedskap i flere ledd forsyningskjeden for 
legemidler: 
• Leverandøravtaler som omfatter anbud av legemidler som særlig 

gjelder spesialisthelsetjenesten; H-resept med særlig fokus på stabil 
forsyning til en fornuftig pris. 

• Grossistavtale som er nasjonal hovedavtale for legemiddelforsyning 
• Regionale-/lokale avtaler som involverer Sjukehusapoteka Vest og 

såkalt «kritisk liste» i forhold til sykehusene 
• Egenberedskap; privat beredskap 
• Nasjonale arbeidsgrupper som jobber spesifikt med 

legemiddelmangel, både på nasjonalt og lokalt nivå. Sjukehusapoteka 
Vest deltar i dette arbeidet. 

• Bransjestandard for apotek, som er tilgjengelig på apotekforeningens 
nettsider 

 
Tilbakemelding innspill fra brukerutvalget: 
1. Hovedkriteria for definisjon av kritisk legemiddel er: legemidler som 

berger liv og som forebygger alvorlige hendelser. Forsyningsmateriell 
(f.eks. smittevernutstyr) regnes også i denne kategorien (ref. erfaring 
fra koronapandemi) 

2. Legemidler til bruk anestesi, smertestillende og antibiotika tilhører 
kritisk liste 
Nasjonalt legemiddelberedskapslager B180 - Sjukehusapoteka Vest HF 

https://www.sjukehusapoteka-vest.no/fag-og-forsking/nasjonalt-beredskapslager
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3. Metodikk for uthenting fra legemiddellager fungerer bra; det kan 
hentes ut fra beredskapslager ved mangel i ordinær drift. Slik logistikk 
reduserer legemiddelkassasjon (pga utløpsdato) 

4. Ressurser som arbeider med legemiddellager-/beredskap overvåker 
kontinuerlig situasjon (politisk) i land som produserer legemiddel 
(med leveranser til Norge/Norden) 

5. Innkjøp til lager har fokus på innovasjon og utvikling av legemidler. I 
nordisk sammenheng er det særlig viktig å opprettholde status 
antibiotika resistens for denne delen av verden. 

 
Innspill fra BU Brukerutvalget ba om utfyllende informasjon om; 

1. Hva defineres som kritisk legemiddel, og hvor er denne oversikten 
tilgjengelig? 

2. Hva er forsyningsstatus for legemidler til anestesi, smertestillende og 
antibiotika? 

3. Hva er tidslinjen for leveranse fra depot/buffer legemiddellager? 
4. Vurdering pris vs stabil forsyning av viktige legemidler i konteksten at 

hovedprodusenter av legemidler er land som Indonesia, Malaysia 
(lavkostland hvor uroligheter kan oppstå og påvirke 
legemiddelforsyning?  

5. Viktigheten av å være oppdatert på utvikling av legemiddel mht innkjøp 
til legemiddellager 

 
12/25 Informasjon fra AD om styremøte-/seminar 5. juni 2025  
Referat Administrerende direktør orienterte om 

Tema for styreseminar: 
• omvisning endoseanlegg ved Sjukehusapoteket i Haugesund 
• arbeid med FaMed (farmasøytisk arbeidsstasjon ved medisinsk 

klinikk) 
• arbeid med strategi for publikumsapotekene. 

 
 Aktuelle saker til styremøtet: 

• Status for lukking av tilsyn 
Dokumentasjon for lukking av resterende pålegg fra Arbeidstilsynet 
er sendt inn. Frist for lukking av tilsyn er 27.6.2025. Det er mottatt 
varsel om tvangsmulgt dersom pålegg ikke oppfylles innen fristen. 

• Status for arbeid med SAMAN (arbeidsmiljø og organisasjons- 
utvikling) 
Arbeidet med SAMAN fortsetter i hht. plan, med særlig fokus på 
akkurat-nå-tiltak knyttet til reduksjon av sykefravær og det og 
beholde og rekruttere apotekteknikere.. Status for arbeidet ble 
diskutert i SAV ledermøte 13.5.2025. 

• Sjukehusapoteket Våland (Stavanger) 
Det opprettholdes en publikumsavdeling og en mindre sykehus- 
ekspedisjon i sykehuset på Våland etter at Sjukehusapoteket i 
Stavanger flytter til Ullandhaug når nytt Stavanger universitets- 
sykehus åpner 16.11.2025. Det er ansatt apoteker som starter 
1.10.2025. 

• Sjukehusapoteket i Bergen 
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Det er dialog med Helse Bergen om mulige nye lokaler for apoteket 
i Bergen (produksjon, sykehusekspedisjon og farmasøytiske 
tjenester). Signaler fra Helse Bergen er at det er ønskelig at 
apoteket blir plassert inne på Haukelandsområdet. Dette påvirker 
ikke lokasjon for Publikumsapoteket som nå ligger i 0. etg. i 
Sentralblokken. 

• Regionalt rammeverk for pasienttryggleik 2025-2029 
Brukerutvalget v/leder og nestleder gav høringsinnspill til 
rammeverket i desember 2025. Ref. leders orientering i forrige 
møte i brukerutvalget. 
Nytt rammeverk peker bl.a. på bedre pasientsikkerhet på 
legemiddelområdet, infeksjonsforebyggende tiltak, fortsatt 
prioritert innsats på regional forbedrings- og veilederutdanning og 
fortsette arbeidet med å sikre finansiering og infrastruktur for 
klinikknær helsetjenesteforskning og pasientsikkerhetsforskning. 
Det er definert mål for rammeverket og Helse Vest vil i 2025 
etablere indikatorer og evalueringssystem for å måle effektene. 
SAV vil fortsette arbeidet som støtter opp om regionalt 
rammeverk, og bidra til å skape et resilient system for bedre 
pasientsikkerhet. 

• Økonomisk langtidsplan (ØLP) 2026-2029 
I planen fokuseres på framskrivning av dagens aktivitet, med 
eventuell justering for ny aktivitet. Foretaket ser også på 
konsekvenser av investeringer og konkretisering av gevinster for 
hvert virksomhetsområde. 

• Årsmelding 2024 for Sjukehusapoteka Vest 
Lagt frem for styret 13.3.2025. Distribueres til Brukerutvalget til 
orientering. 
 

Innspill fra BU Brukerutvalget takker for informasjon og tar saken til orientering. 
 

13/25 Innføring av Orion (nytt IKT-system) i Publikumsapotekene 
Referat Fagsjef for publikumsområdet, Hans Christian Svendsen fra Foretaks- 

administrasjonen ved Sjukehusapoteka Vest orienterte om innføring av 
nytt IKT-system (Orion) i publikumsapotekene: 

• Bakgrunn og behov for endring 
• Hvordan endringen ble gjennomført 
• Forberedelse og opplæring 
• Erfaringer så lang 
• Veien videre 

 
Innspill fra BU Brukerutvalget takker for informasjon og tar saken til orientering. 

 
14/25 Eventuelt – tre saker tatt opp 
Referat Leder for brukerutvalget orienterte om 

• Deltagelse møte i regi av Kreftforeningen 13.5.2025 
• Deltagelse leder/nestleder samling for brukerutvalg i Helse Vest RHF 

28.5.2025 
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• Forslag til aktuelt tema til brukerutvalgets neste møte; ernæring i et 
sykdomsbilde.  
• Sjukehusapoteka Vest sin rolle innenfor ernæring er først og 

fremst på produktsiden, men også med et samarbeid med kliniske 
ernæringsfysiologer. 

 
Innspill fra BU Innledningsvis i møtet etterspør leder saker til Eventuelt. 

Møteform og agenda ellers tilsluttes, med anmodning om at det legges inn 
en kort pause i møteagenda. 
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